
ПРОТОКОЛ № 22 

чергового засідання громадської ради  

при Хмельницькій обласній державній адміністрації  

 

20 лютого 2024 року 

11:00 

 м. Хмельницький, 

майдан Незалежності, 

будинок Рад, 

облдержадміністрація, 

114 каб. 

  

Присутні: 19 чол. (з них 4 онлайн) 

Відсутні: Бендера Л.С., Бобров О.А., Гаврилюк Г.В., Гамалій А.В., Донець 

А.Л., Кравчук О.Л., Кротік С.С., Лонтковський Ю.А., Паюк  О.А., Підмурняк 

О.О, Сапєлкіна Ю.В., Солтик С.О., Танащук Л.В., Худзінський В.А., Чалюк 

О.О., Чумакова О.І. 

 

Запрошені: 

1.  Пасічник Світлана 

Михайлівна 

Департамент розвитку громад, будівництва та 

житлово-комунального господарства 

облдержадміністрації, заступник директора 

2.  Брухнова Лілія 

Степанівна 

КНП «Хмельницька обласна дитяча лікарня» 

Хмельницької обласної ради, директор 

3.  Сельський Володимир 

Володимирович 

Комунальне підприємство архітектурно-

будівельного проектування Хмельницької 

обласної ради, директор. 

4.  П’ятницький Андрій 

Васильович 

Сектор з питань запобігання та виявлення 

корупції апарату ОДА, завідувач сектору 
 

Слухали: Ярошинського Р.В., який повідомив, що у двадцять другому 

черговому засіданні громадської ради приймає участь 19 членів. Засідання є 

правомочним. 16 членів громадської ради відсутні на засіданні з поважних 

причин.  

Ярошинський Р.В. запропонував вшанувати пам'ять загиблих Героїв 

Небесної Сотні та захисників України хвилиною мовчання. 

Хвилина мовчання. 

Слухали: Ярошинського Р.В., який повідомив, що у зв’язку з відсутністю 

секретаря громадської ради Карвацької Ж.С. необхідно обрати секретаря 

засідання і запропонував обрати секретарем засідання Довбуша В.В. 

Голосували: про обрання секретарем двадцять другого засідання 

громадської ради Довбуша В.В. 



«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Слухали: Ярошинського Р.В., який повідомив порядок денний чергового 

засідання: 

1. Звіт про діяльність громадської ради при Хмельницькій ОДА за 2023 

рік. 

2. Про план роботи громадської ради на 2024 рік. 

3. Про участь Хмельницької області у проєкті «Зміцнення системи 

охорони здоров’я та збереження життя» (Heal Ukraine), який впроваджується 

Міністерством охорони здоров'я України  спільно з Світовим банком, для 

завершення будівництва лікувально-діагностичного корпусу Хмельницької 

обласної дитячої лікарні. 

4. Про діяльність робочої групи «Прозорість і підзвітність» при 

Хмельницькій ОВА. 

5. Про впровадження Закону України «Про застосування англійської 

мови в Україні». 

6. Різне. 

 

Голосували: про  взяття за основу проекту порядку денного двадцять 

другого  засідання громадської ради. 

«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

Слухали: Ярошинського Р.В., який повідомив, що інших доповнень не 

надходило і запропонував прийняти порядок денний двадцять другого 

засідання громадської ради в цілому. 

Голосували: про  прийняття порядку денного двадцять другого  засідання 

громадської ради в цілому. 

«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 
  

1. Звіт про діяльність громадської ради  

при Хмельницькій ОДА за 2023 рік. 

 

Слухали: Довбуша В.В., який проінформував присутніх в межах 

повноважень та відповів на запитання. 

Голосували: про затвердження звіту про діяльність громадської ради при 

Хмельницькій ОДА за 2023 рік за основу. 

«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 



Голосували: про затвердження звіту про діяльність громадської ради при 

Хмельницькій ОДА за 2023 рік в цілому. 

 «За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

2. Про план роботи громадської ради на 2024 рік. 

 

Слухали: Довбуша В.В., який проінформував присутніх в межах 

повноважень та відповів на запитання. 

Голосували: про затвердження плану роботи громадської ради при 

Хмельницькій ОДА на 2024 рік за основу. 

«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

Голосували: про затвердження плану роботи громадської ради при 

Хмельницькій ОДА на 2024 рік в цілому. 

 «За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

3. Про участь Хмельницької області у проєкті  

«Зміцнення системи охорони здоров’я та збереження життя»  

(Heal Ukraine), який впроваджується Міністерством охорони здоров'я 

України  спільно з Світовим банком, для завершення будівництва 

лікувально-діагностичного корпусу  

Хмельницької обласної дитячої лікарні. 

  

Слухали: Пасічник С.М., яка надала наступну інформацію: 

- Міністерство охорони здоров’я України реалізує проєкт «Зміцнення 

системи охорони здоров’я та збереження життя» (далі - проєкт HEAL 

Ukraine). Проєкт HEAL Ukraine фінансується Світовим банком  згідно Угод 

між Україною та Міжнародним банком реконструкції та розвитку. 

Цілями Проєкту є:  

- відновлення та покращення доступу до основних медичних послуг;  

- задоволення нових та невідкладних потреб у медичних послугах;   

- забезпечення фінансового захисту в надзвичайній ситуації. 

- Хмельницька обласна військова адміністрація та Хмельницька обласна рада 

спільно з КНП «Хмельницька обласна дитяча лікарня» подали на розгляд 

Мінохорони здоров'я проект добудови Лікувально-діагностичного корпусу 

ХОДЛ з метою отримання фінансування; 

- будівництво лікувально-діагностичного корпусу розпочалось у серпні 2018 

року на земельній ділянці, що прилягає до існуючого стаціонарного корпусу. 

У 2018-2021 роках виконувались будівельно-монтажні роботи за кошти 

Державного фонду регіонального розвитку та обласного бюджету, витрачено 

203 млн грн. бюджетних коштів. Ступінь будівельної готовності об’єкта  

понад  70%; 



- для завершення будівельно-монтажних робіт, встановлення 

технологічного обладнання та устаткування та інших супутніх витрат 

необхідно 162, 5 млн грн.; 

- крім того, заплановано будівництво повноцінного укриття для пацієнтів, 

медперсоналу та відвідувачів вартістю біля 180 млн грн., вже розроблено 

проект; 

- за умови отримання фінансування від Світового банку буде можливість 

завершити всі роботи по корпусу та ввести його в експлуатацію, побудувати 

укриття.  

Експерти Світового банку будуть контролювати всі процеси будівництва 

та освоєння коштів, їх ефективне використання. 

У разі прийняття позитивного рішення щодо фінансування проектів 

добудови корпусу та укриття, то кошти, які надійдуть, будуть «цільовими», 

їх не можна буде витрачати на інші цілі. Наприклад, на допомогу ЗСУ, інші 

об’єкти.  

     

Слухали: директора КНП ХОДЛ ХОР Брухнову Л.С., яка надала інформацію 

про існуючий стан лікарні та надання медичних послуг дітям. 

Проінформувала про історію та стан будівництва лікувально-діагностичного 

корпусу, проблеми та рішення щодо фінансування за останні роки, 

перспективи добудови корпусу та перспективи подальшого розвитку 

медичного закладу після завершення реалізації проекту. Звернула увагу на те, 

що наразі в лікарні надаються всі медичні послуги, згідно отриманих пакетів 

від НСЗУ. Проте, площі окремих відділень не відповідають нормативам. 

Крім того, доповіла про нагальну потребу у повноцінному укритті для 

пацієнтів, відвідувачів та медичного і допоміжного персоналу лікарні, 

необхідного під час збройної агресії російської федерації, загрози ракетних 

обстрілів, частих повітряних тривог.  

Члени громадської ради задали питання доповідачам. 

Хоменко М.В.: 

- Чи вважаєте ви за доцільне у даний час, коли триває військова агресія росії, 

завершувати будівництво лікувально-діагностичного корпусу? 

- Яке ваше відношення до залучення коштів міжнародної фінансової 

допомоги на добудову корпусу та будівництво укриття? 

- Чи покращиться якість надання медичної допомоги та умови перебування 

дітей в лікарні після відкриття нового корпусу? Які ваші очікування? 

Під які відсотки можуть бути надані кошти на добудову?  

В якому стані зараз недобудований корпус, чи не відбуваються руйнування? 

Прокопець І.І. Яка вартість будівництва корпусу та укриття, їх площа, 

кількість ліжко-місць в корпусі та укритті? Чи буде дозволено мешканцям 

кварталу користуватись укриттям? 

Чи будуть нові робочі місця для лікарів та медперсоналу після добудови 

корпусу? 

 



Слухали: Пасічник С.М., Сельський В.В., Брухнова Л.С., які 

проінформували присутніх в межах повноважень 

 

Вирішили: громадська рада при Хмельницькій ОДА підтримує та вважає за 

необхідне та доцільне завершення реалізації проекту «Будівництво 

лікувально-діагностичного корпусу Хмельницької обласної дитячої лікарні 

по вул. Кам’янецька, 94 в м. Хмельницькому» та реалізацію проекту 

будівництва укриття. Фінансова допомога через проєкт МОЗ України та 

Світового Банку «Зміцнення системи охорони здоров’я та збереження життя» 

HEAL Ukraine буде сприйнята позитивно.  

Інформацію про шляхи реалізації проектів вирішено донести до членів 

громадських організацій області та мешканців.  

Рішення голосували за основу. 

«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Вирішили: громадська рада при Хмельницькій ОДА підтримує та вважає за 

необхідне та доцільне завершення реалізації проекту «Будівництво 

лікувально-діагностичного корпусу Хмельницької обласної дитячої лікарні 

по вул. Кам’янецька, 94 в м. Хмельницькому» та реалізацію проекту 

будівництва укриття. Фінансова допомога через проєкт МОЗ України та 

Світового Банку «Зміцнення системи охорони здоров’я та збереження життя» 

HEAL Ukraine буде сприйнята позитивно.  

Інформацію про шляхи реалізації проектів вирішено донести до членів 

громадських організацій області та мешканців.  

Рішення голосували в цілому. 

«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

4. Про діяльність робочої групи «Прозорість і підзвітність»  

при Хмельницькій ОВА. 

 

Слухали: П’ятницького А.В., який проінформував присутніх в межах 

повноважень та відповів на запитання.  

Голосували: інформацію взяти до відома, рішення прийняти за основу. 

 «За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

Слухали: Хоменко М.В., яка запропонувала до складу робочої групи 

«Прозорість і підзвітність» включити по 1 представнику інститутів 

громадянського суспільства від Хмельницького, Кам’янець-Подільського та 

Шепетівського районів. 

Голосували: направити пропозицію Хмельницькій ОВА щодо включення до 

складу робочої групи «Прозорість і підзвітність» по 1 представнику 

інститутів громадянського суспільства від Хмельницького, Кам’янець-

Подільського та Шепетівського районів. 



«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

Голосували: інформацію взяти до відома, направити ОВА пропозицію  

Хоменко М.В. Рішення прийняти в цілому. 

 «За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

5. Про впровадження Закону України  

«Про застосування англійської мови в Україні». 

 

Слухали: Хому С.В., який проінформував присутніх в межах повноважень та 

відповів на запитання. 

Голосували: інформацію про впровадження Закону України «Про 

застосування англійської мови в Україні» взяти до відома за основу.  

«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

Голосували: інформацію про впровадження Закону України «Про 

застосування англійської мови в Україні» взяти до відома в цілому.  

«За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

6. Різне. 

Слухали: Ярошинського Р.В., який запропонував провести правління 

14.03.2024 року, засідання громадської ради 28.03.2024 року з урахуванням 

заходів безпеки і ситуації в енергетичній сфері та зв’язку. 

Голосували: провести правління 14.03.2024 року, засідання громадської 

ради 28.03.2024 року з урахуванням заходів безпеки і ситуації в енергетичній 

сфері та зв’язку. 

 «За» - 19, «Проти» - 0, «Утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

 

Голова  

громадської ради 

 

          

Ярошинський Р.В.  

 

 

Секретар  

засідання 

 

 

 

Довбуш В.В. 

 


